
Referat fra skovrejsningsrådsmøde d. 17.8 2022 kl. 16 – 18 

Til stede: Ida Dahl- Nielsen og Anne Johannisson – NST, Karin Helene Larsen Frederikssund Kommune, Jan 

fra Birkedal og Hugo Sørensen. 

 

Dagsordenspunkter og referat:  

1. Velkomst med kort briefing af hvilke arealer, der nu er tilplantet. 

 

2. De nye tilplantninger fra foråret 2022: Der er i foråret plantet ca. 130.000 træer i Hørup Skov. Blandt 

andet var elever fra Lindgårdsskolen involveret, og arealet tættest ved skolen har Kommunes naturvejleder 

og skolens lærere stået for at planlægge. Vi så på arealerne syd for skolen, men nåede ikke over på den 

anden side af Roskildevej, som også er tilplantet. Arealet er hegnet, men der mangler stadig låger. Der vil 

på sigt også komme stier der. 

 

3. Nye stier: Vi besigtigede de nye stier, der var etableret på arealerne omkring Birkegårdssøen i Jørlunde i 

forsommeren. Der er også kommet borde og bænke op og en trappe ned til Bygaden og 

piktogramstandere. Der vil også komme skilt op.  

  

4. Planer for de nye arealer ved Hørup: Der er ved jordfordeling i foråret 2022 erhvervet arealer vest for 

Hørup. Planerne for disse arealer, der nu er en del af Hørup Skov blev kort omtalt, da skovrejsningstemaet 

endnu ikke har besigtiget dem. Det forventes at en del udlægges med græs til lysåben natur. 

 

5. Input fra gruppens medlemmer:  Kort diskussion om det skrånende areal med spredte træer og buske 

ned til Birkegårdssøen. Hvordan skal det passes fremover? Ingen konklusion.  


